
پرسپولیس در فاصله سه روز مانده به سوپرجام تمرینات خود را در ورزشگاه 

شهید کاظمی پیگیری کرد. شاگردان کریم باقری این روز ها از هر نظر برای 

دیدار با سپاهان آماده اند و حتی وحید امیری هم که مدت زیادی را مصدوم 

بود توانســـت مجوز بازگشـــت به تمرینات گروهی را بگیرد. وظیفه مربیان 

کید کنند ذهن شان  پرسپولیس در روز های اخیر این بوده که به شاگردانشان تأ

را درگیر اینکه درنهایت چه فردی سرمربی تیم خواهد شد نکنند، بلکه همه 

تمرکزشـــان روی بازی روز جمعه باشد. بازی ای که پیروزی در آن می تواند 

از نظر روحی و روانی برای سرخپوشـــان در آستانه شروع دوباره لیگ برتر و 

متعاقب آن لیگ نخبگان آسیا باشد. 

  صادقی اولین خروجی
سعید صادقی که خوب می داند جایی در ترکیب اصلی نداشته و باید برای ثابت 

بازی کردن با اوستون اورونوف، وحید امیری، یاسین سلمانی و فرشاد احمدزاده 

رقابت کند، ترجیح داد دو پیشـــنهاد مالی خوب باشگاه های فولاد و گل گهر را 

بررســـی کند. از این رو با صحبت با کریم باقری درخواست جدایی از جمع 

سرخپوشان را داد و او هم مخالفتی نکرد. در همین راستا صادقی در نشست با 

مسئولان باشگاه پرسپولیس درخواست جدایی اش را مطرح کرد که اعلام شد 

هر تیمی به دنبال انتقالش اســـت باید رسما نامه  بزند و شرایط آن ها را بپذیرد. 

گویا باشگاه پرسپولیس برای صدور رضایتنامه صادقی مبلغ قابل توجهی مدنظر 

دارد و دو باشـــگاه فولاد و گل گهر باید برای این انتقال آن را بپذیرند. قرار است 

مدیربرنامه های صادقی این موضوع را پیگیری و شرایط را برای جدایی او فراهم 

کند. با شرایط موجود صادقی اولین بازیکنی است که در نیم فصل از پرسپولیس 

جدا خواهد شد. ناگفته نماند اوسمار ویرا هم قبل از ترک پرسپولیس صادقی را 

در لیست مازاد قرار داده بود اما درنهایت ارتباط خوب مدیربرنامه های او با برخی 

مسئولان باشگاه باعث شد قرارداد صادقی برای یک فصل دیگر تمدید شود. 

  صحبت های عجیب درویش بازهم سوژه شد
در روز های اخیر انتقادات از مدیریت پرسپولیس بابت عدم انتخاب سرمربی 

و تقویت تیم به اوج خود رســـید و این مسئله با واکنش رضا درویش همراه 

شـــد. جالب توجه اینکه درویش این بار مدعی شـــد با گروهی از بهترین 

مربیان دنیا که بهتر از آن ها در جهان نیســـت مذاکره کرده اند و پاسخ آن ها 

منفی بوده است. این بار درویش سعی کرد از مربی خاصی نام نبرد تا بیشتر 

از این ســـوژه دست رســـانه ها ندهد. اما درویش در پاسخ به این سؤال که 

چـــرا تیمش را تا امروز تقویت نکـــرده، اینطور جواب داد که کادرفنی از او 

درخواستی برای تقویت تیم نداشته است. او درحالی این ادعا را مطرح کرد 

کید داشته تکلیف  که کریم باقری به عنوان سرمربی موقت پرسپولیس بار ها تأ

ســـرمربی خارجی را مشخص کنند تا خرید ها براساس نظر سرمربی انجام 

شـــود. به هرشکل ادعا های عجیب در صحبت های چند روز اخیر درویش 

به قدری زیاد بوده که نه تنها هیچ کمکی به پرســـپولیس نکرده، بلکه برای این 

باشگاه حاشیه ساز هم شده است. 

  درویش روی خرید قلی زاده حساب کرده بود
پروســـه انتخاب سرمربی در پرســـپولیس از بعد از برکناری خوان گاریدو 

چندبار تغییر کرد. ابتدا قرار شـــد تا قبل از اتمام نیم فصل با یک ســـرمربی 

خوب خارجی به توافق برســـند تا زمان لازم را برای شناخت از تیمش داشته 

باشـــد. اما دو برد پرسپولیس مقابل خیبر و هوادار این ذهنیت را در درویش 

و مشاورانش به وجود آورد که چه گزینه ای بهتر و بی دردسرتر از باقری برای 

هدایت سرخپوشـــان؟ مربی که از همان اول شرط کرده بود سرمربی موقت 

کید داشتند سرمربیگری پرسپولیس  خواهد شد اما درویش و مشاورانش تأ

آنقدر شـــیرین و جذاب است که نظر باقری را تغییر دهد اما این اتفاق رخ 

نداد تا دوباره بحث حضور ســـرمربی خارجی خوب از نوع گران قیمت و 

کارنامه دارش در پرسپولیس مطرح شود. پروسه ای که بعد از 10 روز به نتیجه 

نرســـید و این بار مدیریت باشگاه پرسپولیس برای جذب علی قلی زاده خیز 

برداشت تا همزمان با جذب او بتواند مقدمات حضور یک مربی ایرانی در 

تیمش را فراهم کند. اما باشـــگاه لخ پوزنان لهستان با فروش بازیکن ایرانی 

خود در نیم فصل مخالفت کرد تا این بار دیگر پروســـه انتخاب ســـرمربی 

خارجی در پرسپولیس جدی تر از همیشه شود. 

  درویش قول آخر هفته را داد
هیئت مدیره پرسپولیس که پروسه مربوط به انتخاب سرمربی را به طور کامل 

به مدیریت این باشـــگاه واگذار کرده بـــرای چندمین بار در روز های اخیر 

دوشنبه تشکیل جلسه داد و منتظر گزارش جدید از درویش در مورد وضعیت 

ســـرمربیگری تیم بود. در این جلسه گفته شد شرایط تیم برای سوپرجام از 

هر نظر خوب است و کادرفنی ایرانی با برنامه و استراتژی خوبی تیم را برای 

دیدار با سپاهان آماده می کند. درعین حال درویش گزارشی هم از مذاکراتی 

که با مربیان خارجی داشت مطرح کرد و از اعضا خواست تا پایان هفته برای 

نهایی کردن یکی از گزینه های مدنظرشان صبر کنند. 

  معرفی سرمربی شب قبل از سوپرجام
اگرچه مسئولان باشگاه به بزرگ تر های تیم شان که برخی 

از آن ها نقش مهمی در انتخاب سرمربی دارند، اعلام 

کرده اند مذاکرات با جولین اســـتفان فرانسوی خوب 

کید شده ممکن است  پیش رفته، بااین حال تأ

این موضوع تا آخر هفتـــه زمان ببرد. 

به هرحال باشـــگاه پرسپولیس برای همکاری با استفان، جدا از توافق مالی، 

باید او را مجاب کند که با یک دســـتیار به ایران بیاید تا مربیان فعلی این تیم 

 
ً
بتوانند به کارشـــان ادامه دهند. تلاش باشگاه پرسپولیس این است که نهایتا

تا فرداشـــب تکلیف سرمربی فرانسوی مشخص شود و شاید مجبور شوند 

شـــب قبل از سوپرجام سرمربی خود را معرفی کنند که ممکن است باعث 

شـــود تمرکز سرخپوشان به هم بریزد. اما اگر به هر دلیل حضور استفان در 

 گزینه جدی دیگری ندارد و ممکن 
ً
پرسپولیس منتفی شود، این باشگاه فعلا

است بازهم چند روز زمان ببرد تا این پروسه به نتیجه نهایی برسد. 

  جذب نیانگ چقدر جدی است؟ 
پرسپولیس هنوز هیچ خریدی در نیم فصل نداشته و شاید تا زمانی که تکلیف 

سرمربی این تیم مشخص نشود نمی توان انتظار داشت بازیکنی آن هم خارجی 

به جمع سرخپوشان اضافه شود. در دو سه روز اخیر به طرز عجیبی در فضای 

مجـــازی و برخی کانال های تلگرامی که در جابه جایی بازیکن نقش پررنگی 

دارند، امبایه نیانگ به پرسپولیس لینک شد و حتی به درویش در این فضای به  

وجود آمده تأکید شد این بازیکن را جذب کند. بازیکنی که در تابستان در لیست 

خرید گاریدو قرار داشت اما او باشگاه الوداد مراکش را به پرسپولیس ترجیح داد. 

نیانگ نیم فصل خوبی را در مراکش سپری نکرد و درطول نیم فصل در کل در 

8 بازی این تیم به میدان رفت که در برخی از آن ها به عنوان بازیکنی تعویضی 

راهی میدان شد. او در کل موفق به زدن دو گل برای باشگاه الوداد مراکش شد 

و درنهایت در نیم فصل از این تیم جدا شد. اگر جولین استفان به عنوان سرمربی 

پرسپولیس مطرح شود نیانگ این شانس را دارد که در لیست خرید او قرار بگیرد 

از این جهت که در تیم رن فرانســـه شاگرد او بوده است. ناگفته نماند باشگاه 

پرسپولیس قبل از هر چیز منتظر است سازمان لیگ یک 

سهمیه جذب بازیکن خارجی به باشگاه ها بدهد تا 

بتواند بی دردســـر یک بازیکن خارجی به خدمت 

بگیرد. در غیر این صورت باید یکی از خارجی هایش 

را- که به احتمال زیاد لوکاس ژوائو است- با 

توافق مالی از لیست خود کنار بگذارد.

 پرسپولیس شاید تا آخر هفته سرمربی جدید خود را مشخص کند 
و از سوی دیگر دوباره نام گزینه سنگالی ابتدای فصل باشگاه مطرح شده است

پکیجاستفان-نیانگمیآیند؟
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

 نگاهی به کارنامه گزینه فرانسوی 
موردنظر پرسپولیس

قهرمانیبهکمکستارههای
رئال،بارساوسیتی

بعد از عدم موفقیت باشگاه پرسپولیس در مذاکره با والتر ماتزاری و 

تاتا مارتینو و دور شدن این سرمربی های 63 و 62 ساله از نیمکت 

پرســـپولیس به نظر می رسد مدیران سرخ های پایتخت به سراغ یک 

ســـرمربی جوان فرانسوی رفته اند. جولین استفان 44 ساله با سابقه 

هدایت باشگاه های رن و استراسبورگ نامی است که پیش از جدی 

شـــدن خبر مذاکره با ماتزاری و مارتینو اسمش در رسانه های ایرانی 

پیچید اما برای چند روز شایعات حضورش روی نیمکت پرسپولیس 

به دست فراموشی سپرده شد و حالا بعد از شکست مذاکره قرمز ها با 

سرمربی های ایتالیایی و آرژانتینی دوباره تبادل نام جولین استفان در 

فضای هواداری و رسانه فوتبال کشورمان زیاد شده است. 

استفان هیچ وقت در دوران بازیش حضور در سطح نخست فوتبال 

فرانسه را تجربه نکرده و بیشتر روز های حضورش در مستطیل سبز 

را در تیم های دوم بوردو، تولوز و پاری ســـن ژرمن گذرانده است. او 

در دوران ســـرمربیگری خود نیز از رده های پایه کارش را آغاز کرده 

و هدایت تیم های جوانان لوریانت، شـــاتورو و رن را برعهده داشته 

و در ســـال 2015 مدیران باشگاه رن او را برای هدایت تیم دوم شان 

برگزیند تا به شـــکوفایی استعدادی مثل ادواردو کاماوینگا، هافبک 

کنونی رئال مادرید کمک کند. بعد از کســـب نتایج ضعیف صبری 

لاموشی در تیم اصلی رن مدیران باشگاه جولین استفان را جایگزین 

او کردند تا وی از هفته شانزدهم فصل 2019-2018 سرمربیگری 

در لوشامپیونه را تجربه کند. 

اســـتفان در تیـــم رن هدایت بازیکنانی بزرگی مثـــل کاماوینگا، 

ادوارد مندی، استیون انزونزی، اسماعیل سار، رافینیا و جرمی دوکو 

)دو ســـتاره این روز های بارسا و منچسترسیتی( را برعهده داشته و 

در کمتر از 5 ماه از حضورش توانســـته با عبور از سد تیم هایی مثل 

اســـتاد برستوا، لیل، المپیک لیون و پاری سن ژرمن تیمش را بعد از 

48 سال به قهرمانی در جام حدفی فرانسه برساند. بهترین روز های 

سرمربیگری استفان در فصل 2020-2019 رقم خورد که شاگردانش 

با کســـب 15 پیروزی، 5 تساوی و 8 شکست در جایگاه سوم لیگ 

فرانســـه بودند اما مسابقات به دلیل شیوع بیماری کرونا ناتمام ماند 

ولی رن توانست با کسب این عنوان راهی لیگ قهرمانان اروپا شود. 

به نظر می رسد بعد از این توفیق استفان روز های خوبی را در زندگی 

ورزشـــی تجربه نکرده است. تیم تحت هدایت او در لیگ قهرمانان 

2021-2020 موفق شد تنها یک امتیاز در مرحله گروهی کسب کند 

و این سرمربی جوان بعد از گذشت 27 هفته و تحمل 8 شکست در 

وضعیتی که تیم تحت هدایتش در جایگاه نهم لوشامپیونه از هدایت 

رن استعفا داد. او در فصل 2220-2021 بر روی نیمکت باشگاه 

استراسبورگ نشست و فصل را با رتبه ششمی به پایان رساند. استفان 

در دومین فصل حضورش در تیم استراسبورگ نتوانست نتایج گذشته 

را تکرار کند و در شـــرایطی که تیمش نوزدهم جدول بود و از جام 

حذفی حذف شده بود از هدایت این باشگاه برکنار شد. 

ســـرمربی مدنظر پرسپولیس در فصل 2024-2023 دوباره به رن 

بازگشت و این باشگاه را در پایان فصل گذشته به عنوان دهمی رساند. 

او در هفتـــه دهم این فصل به خاطر نتایج ضعیف قراردادش در تیم 

رن فسخ شد. نکته جالب در مورد 2 گزینه مدنظر پرسپولیس برای 

پست سرمربیگری و مهاجم خارجی احتمالی این باشگاه یعنی امبایه 

نیانگ این است که نیانگ سابقه بازی زیر نظر هر 2 سرمربی دارد. 

مهاجم سنگالی در باشگاه های تورینو و واتفورد با تشخیص ماتزاری 

راهی مســـتطیل سبز شده است و در تیم رن زیرنظر استفان توانسته 

در 78 دیدار به میدان برود و 29 گل به ثمر برساند. 

اتفاق عجیب برای کادر فنی استقلال خوزستان

ویزایتوریستیخارجیها
دردسرسازشد

باشـگاه اسـتقلال خوزسـتان در ابتـدای فصـل در شـرایطی وارد 

مسـابقات لیگ برتر شـد که خرید های خارجی خوبی در کادرفنی 

و بازیکنانـش داشـت. انتقال هایـی کـه باعـث شـده ایـن باشـگاه 

خوزسـتانی نزدیک به سـه میلیون دلار متعهد به پرداخت دسـتمزد 

خارجی هایـش شـود. در نیم فصـل اول اگرچه اسـتقلال خوزسـتان 

از لحـاظ نتیجه گیـری خـوب و در حـد خودش موفـق عمل کرد اما 

ایـن باشـگاه در پرداخـت دسـتمزد مربیان و بازیکنـان خارجی اش 

بـه مشـکل خـورد تـا حـدی که آن هـا مجبور شـدند بـرای دریافت 

طلبشـان به باشـگاه خود نوتیس بدهند. در کنار این مسـئله باشـگاه 

اهـوازی در فراهـم کـردن امکانـات اولیـه ازجملـه زمیـن تمریـن 

مناسـب برای تیمش هم مشـکل داشـته و بار ها بووژویچ، سـرمربی 

مونته نگرویی این تیم و شـاگردانش نسـبت به این مسـئله اعتراض 

داشـته اند. در حـال حاضـر هـم کـه یـک هفتـه از آغـاز تمرینـات 

اسـتقلال خوزسـتان می گـذرد این باشـگاه هنوز شـرایط بازگشـت 

بوژوویـچ و دسـتیارانش بـه اضافـه دو بازیکـن خارجـی ایـن تیم را 

بـه اهـواز فراهـم نکـرده و تـازه قرار اسـت آن هـا امـروز راهی کیش 

شـوند. جالب توجه اینکه باشـگاه اسـتقلال خوزستان خارجی های 

خـود را بـا ویـزای توریسـتی بـه ایـران آورد تا به نوعی مجبور نشـود 

بـرای آن هـا مالیـات پرداخـت کنـد و تـازه دو هفتـه اسـت کـه برای 

ویـزای کار آن هـا اقـدام کـرده و حداقـل دو هفته دیگـر زمان می برد 

تـا ایـن ویزای آن ها صادر شـود. در شـرایط فعلی هـم خارجی های 

اسـتقلال خوزسـتان فقط می توانند وارد جزیره کیش شـوند و برای 

حضـور در اهـواز بایـد ویـزای کارشـان صـادر شـود. مـوردی کـه 

حسـابی بوژوویـچ را در آسـتانه شـروع دوباره لیـگ عصبانی کرده. 

حـالا در ایـن شـرایط مدیرعامل باشـگاه اسـتقلال خوزسـتان برای 

صـدور رضایتنامـه یـک بازیکـن خارجی اش مبلـغ 500 هزار دلار 

طلـب کـرده، درحالی کـه قرارداد او 340 هزار دلار اسـت. باشـگاه 

پرسـپولیس در نظـر داشـت تا 300 هزار دلار هم بـرای این بازیکن 

پول رضایتنامه دهد که اسـتقلالی ها نپذیرفتند. همین شـرایط را هم 

 فروش بازیکن 32 سـاله 
ً
باشـگاه فـولاد و گل گهـر داشـتند. قاعدتـا

بـا رقـم 300 هـزار دلار می توانـد بخش قابل توجهی از مشـکلات 

اسـتقلال خوزسـتان را حل کند اما مدیریت باشـگاه امیدوار اسـت 

باشـگاهی حاضـر شـود بـرای خرید بیفومـا 500 هـزار دلار بدهد 

کـه بسـیار بعیـد اسـت ایـن اتفاق رخ دهـد. ناگفته نمانـد بوژوویچ 

کـه می دانـد باشـگاهش با چه مشـکلات مالی مواجه اسـت، هیچ 

مخالفتـی بـا فـروش بیفومـا نـدارد و ایـن موضـوع را هم بـه اطلاع 

مسـئولان باشگاه رسـانده است. 
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مسـابقات هندبال قهرمانی بانوان آسـیا در حالی در کشـور هند به پایان 

رسـید که ماحصل کار تیم ملی ایران، کسـب سـهمیه جهانی و عنوان 

چهارمی آسـیا بود. شـاگردان نشـمین شـافعیان با کسـب این سـهمیه 

در کنـار سـه تیـم کره جنوبـی، ژاپـن و قزاقسـتان حـالا جـواز حضـور 

در مسـابقات قهرمانـی زنـان جهـان کـه اواسـط سـال جـاری میلادی 

بـه میزبانـی آلمـان و هلنـد برگـزار خواهـد شـد، را کسـب کرده اند. از 

سـوی دیگـر بـا پایان نیم فصـل اول لیگ برتر هندبال بانوان، تیم شـهید 

چمـران لارسـتان بـدون باخـت در صدر جدول لیگ ایسـتاد و قهرمان 

یکن تیم ملی و تیم شـهید چمران  نیم فصل شـد. سـتاره رحمانیان، باز

لارستان از شرایط تیمشان در لیگ، حضور در مسابقات قهرمانی آسیا 

و کسـب سـهمیه مسـابقات جهانی گفت. مسـابقاتی که برای حضور 

موفق در آن، فدراسـیون باید به فکر بازی های تدارکاتی بسـیار باشـد. 

ابتـدا از لیـگ شـروع کنیـم. قهرمانـی نیم فصـل تیـم شـهید چمـران 

لارسـتان در لیـگ برتـر. 

امسـال لیـگ برتـر زنان از دهـه اول مهرماه با شـرکت 8 تیم آغاز 

شـد و تیم شـهید چمران لارسـتان در کنار تیم زاگرس 

جنوبـی کازرون، نماینـده اسـتان فـارس در لیـگ 

زنـان اسـت. تیـم مـا هـم امسـال بـا حمایت های 

آقای مسـعود راسـتی سـرمایه گذاری خوبی انجام داده و با جذب بازیکنان 

ملی پـوش و جوانـان اسـتان ترکیبـی از بازیکنـان جـوان و باتجربـه تحـت 

هدایـت خانـم شـافعیان راهـی لیگ بیسـتم شـدیم که خدا را شـکر در حال 

حاضـر بـدون هیـچ شکسـتی در صـدر جـدول لیـگ برتـر قـرار داریـم و با 

قهرمانـی نیم فصـل بـه اسـتقبال تعطیـلات رفتیـم. در سـه سـال اخیـر لیگ 

بسـیار پویاتر شـده و شـرایط لیگ خوب اسـت. 

قهرمانی در پایان فصل چقدر محتمل است؟ 

 در تعطیـلات نیم فصـل تیم هایی که امتیاز های از دسـت رفته داشـتند 
ً
قطعـا

و مدعـی قـرار گرفتـن روی سـکو هسـتند، تـلاش بیشـتری خواهنـد کـرد تا 

بتواننـد امتیـازات ازدسـت رفته را جبـران کننـد. از طرفی تیم مـا هم به دنبال 

تثبیـت جایـگاه خـود و قهرمانـی مقتدرانـه اسـت و ایـن اتفـاق کار را بـرای 

مـا سـخت می کنـد امـا امیدواریـم بـا تـلاش، همـت و غیـرت بازیکنـان و 

اندیشـه های کادرفنـی فصل جـاری را بـا خوش رنگ تریـن مـدال و بهتریـن 

جایـگاه یعنـی همـان قهرمانـی به پایان برسـانیم. 

دربـاره مسـابقات قهرمانـی آسـیا و کسـب سـهمیه جهانـی صحبـت 

کنیـم. تجربـه امسـال چطـور بود؟ 

 مسـابقات قهرمانـی آسـیا بـا هشـت تیم در هند برگزار شـد و مـا با تیم های 

ژاپـن، هنـد و هنگ کنـگ همگـروه بودیـم کـه با قبـول شکسـت مقابل ژاپن 

به عنـوان تیـم دوم بـه مرحلـه بعـد صعود کردیـم و در نهایت چهارم شـدیم. 

 اختلاف 
ً
بـه نظـر مـن نسـبت به دور قبل عملکـرد بهتری داشـتیم مخصوصا

گلمـان بـا تیم هـای قدرتمنـد کمتر بود. 

به نظر عنوان چهارمی برای ما طلسم شده و کار را سخت کرده است. 

مـا بـه اردو هـای بیشـتر و مسـابقات تدارکاتی نیـاز داریم. به عنـوان مثال تیم 

چین که پنجم این مسـابقات شـد، یک ماه قبل از مسـابقات در اروپا اردو 

داشـت و بسـیار متمرکز در مسـابقات حاضر شـده بود. 

مصدومیت ها چقدر کارتان را سخت کرد؟ 

 داشـتن آسـیب و نداشـتن بعضی از مهره ها در روند تیم تأثیراتی دارد. 
ً
قطعا

مصدومیـت جزیـی از ورزش بـوده و طبیعی اسـت که این مصدومیت ها در 

ورزش باشـد. اما این مصدومیت ها در میادین آسـیایی و بین المللی کار را 

بـرای کادرفنـی سـخت می کنـد و باعث می شـود کار های تیمـی و تاکتیکی 

که از قبل انجام دادیم و در آن به هماهنگی رسـیده ایم، دسـتخوش تغییرات 

شـود. امـا فکـر می کنـم چیـزی کـه از همـه چیـز برای همـه ما مهم تـر بود، 

کسـب سـهمیه جهانـی بـود. قبل از اعزام بـه هند تمام کادرفنـی، بازیکنان، 

مدیران و مسـئولان ارشـد فدراسـیون هم قسـم شـدیم تا پای جان 

بـرای ایـران بجنگیـم و بـه هـدف خودمـان یعنـی حضـور در 

مسـابقات جهانی برسیم . 

برای تقویت تیم و حضور در مسابقات جهانی باید چه کرد؟ 

مـن فکـر می کنـم کـه اگـر دور بعـد، بازی هـای تدارکاتـی بیشـتری داشـته 

باشـیم، بـازی پایاپـای با قزاقسـتان و چیـن برایمان دور از دسـترس نخواهد 

بـود. نمی تـوان منکـر شـد کـه کـره و ژاپـن فاصلـه زیـادی بـا ایـران دارنـد 

امـا دو تیـم قـزاق و چیـن را بـا برنامه ریـزی منسـجم می تـوان شکسـت 

داد. نبایـد فرامـوش کنیـم کـه بازیکن هـای قـزاق در اروپـا بـازی می کنند و 

بسـیار حرفه ای انـد. بـرای مسـابقات جهانـی هم نیاز به اردو ها و مسـابقات 

تدارکاتی بیشـتر اسـت که فدراسـیون هندبال تلاش می کند تیم بزرگسـالان 

 تأثیر بسـزایی در عملکرد 
ً
را راهـی چنـد تورنمنـت بین المللی کنـد که حتما

تیـم خواهـد داشـت. نکتـه این اسـت که پاکـدل، رئیس فدراسـیون هندبال 

بـه تیـم دختـران اعتمـاد دارد و از هیـچ تلاشـی فروگـذار نمی کنـد. بایـد از 

نـگاه ویـژه ایشـان و پیگیری هـای مسـتمر خانـم دهقانی برای بـالا رفتن نام 

دختـران هندبـال ایران تشـکر کرد.
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